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Legenda folkové scény
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Praha – změna sídla pracoviště!
Dobrovského 1278/25, 170 00 Praha 7 – Holešovice 
Tel. 950 151 111, e-mail: posta@py.mpsv.cz

Říčany
17. listopadu 392/38, 251 01 Říčany u Prahy
Tel. 950 151 701, e-mail: posta@py.mpsv.cz

Na výše uvedených pracovištích lze vyřizovat následující záležitosti:
n  Zprostředkování zaměstnání – pouze Praha 7
n  Státní sociální podpora – Praha 7, Říčany

 (přídavek na dítě, porodné, rodičovský příspěvek, příspěvek na bydlení,  
pohřebné, příspěvky pěstounské péče)

n  Hmotná nouze – Praha 7, Říčany
(příspěvek na živobytí, doplatek na bydlení, mimořádná okamžitá pomoc)

n   Sociální služby, příspěvek na péči, dávky pro osoby se zdravotním pojištěním –  
Praha 7, Říčany 
(příspěvek na péči, příspěvky pro OZP, přiznání průkazu OZP)

Policie informuje
n   V období bezprostředně před svátky bylo zjištěno vloupání do sklepů 

a kůlen u čtyř chat ve Skuhři, kde pachatel odcizil různé věci, čímž 
majitelům způsobil škodu v řádu tisíců korun. 

n   Dne 23. 12. 2014, krátce po 15 hodině, došlo během 5 minut v ulici 
Jednosměrná před poštou k vloupání do zde zaparkovaného vozidla, kdy pachatel rozbil 
skleněnou výplň okna dveří a ze sedadla odcizil dárkovou taštičku s drobnostmi, přičemž 
škoda na odcizení byla nepoměrně menší než na poškození vozidla. 

n   Dne 14. 1. 2015 v odpoledních hodinách byl poblíž Těptína v lese přistižen 20letý muž, 
který si rozřezal a zčásti již odvezl kmen vyvráceného smrku. Vzhledem k tomu, že hod-
nota byla vyčíslena vlastníkem na téměř 8.000 Kč, bylo muži sděleno podezření z krádeže 
a případ byl následně předán cestou státního zástupce k soudu.  
Pár čísel z policejních statistik za rok 2014 v oblasti trestních činů a přestupků
 Celkem bylo zjištěno na teritoriu OOP Kamenice 551 trestných činů. U 253 z nich se 

podařilo zjistit pachatele, což činí necelých 46%. Z tohoto v Kamenici a přilehlých osadách 
bylo zjištěno celkem 144 trestných činů. Dále bylo policisty OOP Kamenice zjištěno celkem 
1561 přestupků, z nichž 1245 bylo řešeno blokově a dalších 189 oznámeno k projednání 
správnímu orgánu. Konkrétně v Kamenici bylo zjištěno 348 přestupků, z nichž bylo blokově 
řešeno 265. 

Připomínám telefonní čísala na policejní služebnu na Nové Hospodě: 725 961 501 nebo 
974 881 740. npor. Josef Schůt

ÚVODNÍK
Úvodem mi dovolte dodatečně 

popřát vše nejlepší do  nového 
roku 2015. S  prvním měsícem 
nového roku 2015 již začíná os-
tré funkční období nového za-
stupitelstva obce a  vedení obce. 
Období rozjezdu na  konci roku 
2014 skočilo rovnou do  příprav 
nového rozpočtu obce na  tento 
rok a  s  tím souvisejících otázek 
rozložení priorit financování ze-
jména investičních aktivit obce. 
Horkým tématem je zejména 
zvýšení kapacity a dostavba Zá-
kladní školy v Kamenici, na kte-
rou obec získala přislíbenou 
mimořádnou dotaci přímo ze 
státního rozpočtu a která by ov-
šem také zatížila obecní rozpo-
čet. V  rámci rozpočtu se bude 
rozhodovat také o jiných investi-
cích, které budou provedeny ne-
jen tento rok, ale ovlivní i přípra-
vy na  roky následující. Jedná se 
tedy o podstatný krok v začátku 
funkčního období nového zastu-
pitelstva. O  konečné verzi roz-
počtu bude zastupitelstvo obce 
rozhodovat na  svém zasedání 
pravděpodobně v měsíci březnu. 

V  běhu jsou však také menší 
akce, menší z  hlediska financí, 
nikoliv však svým dosahem. Kul-
turní centrum spustilo svůj nový 
web (www.kckamenice.cz), který 
má ambici stát se spolu s  obec-
ním facebookem (facebook.
com/kamenice) informačním 
zdrojem o  dění nejen v  Kame-
nici a jejích osadách, ale i v širo-
kém okolí. Naplánováno je po-
stupné rozšiřování jeho funkcí 
tak, aby byl skutečně důstojným 
průvodcem po  dění na  celém 
území Kamenicka.  Tvůrci jeho 
obsahu můžete být i  Vy, pokud 
pořádáte akci, můžete ji jedno-
duše vložit přes příslušnou zá-
ložku do kalendáře a po kontrole 
bude zveřejněna. V tomto webu 
bychom tedy konečně měli zís-
kat důstojný rozcestník pro akce 
v Kamenici. 

Přeji Vám šťastné vykročení 
do roku 2015 a hodně pořada-

telské a tvůrčí aktivity.  
Pavel Mejšner

Informace o kontaktních pracovištích Úřadu práce ČR pro Prahu – východ

Zprostředkování zaměstnání,  
sociální dávky a sociální služby
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Většina z níže uvedených projektů je připrave-
ná, někde proběhla i veřejná soutěž na dodavatele 
a máme potvrzenou rezervaci na dotační peníze. 
Další seznam investic je buď v nižším stadiu roz-
pracovanosti, anebo jsou řádově lacinější, nemají 
tak velký vliv na rozpočet a z toho důvodu je zde 
neuvádíme. Ceny jsou uváděny přibližně.

Navýšení kapacity školy
Předpokládaná celková cena 42 mil. Kč  Dotace 29 mil. Kč

Oprava kanalizace v sídlišti
Celková cena 12,9 mil. Kč  Dotace 9,3 mil. Kč

Opravy po povodních – soubor propustků a můstků
Celková cena 3,6 mil. Kč   Dotace 3,2 mil. Kč

Zpevnění svahu - cesta Ládeves a další opravy po povodni
Předpokládaná celková cena 5,3 mil. Kč
 Dotace 4,5 mil. Kč

Oprava komunikace Lotosová
Předpokládaná celková cena 1,7 mil. Kč
 Dotace 1,5 mil. Kč

Chodník Všedobrovice – II. etapa
Předpokládaná celková cena 5,1 mil. Kč 
 Možná dotace 3,9 mil. Kč

Zateplení obecního úřadu a kulturního domu
Celková cena 13,4 mil. Kč    Dotace 7,3 mil. Kč

Chodník Jednosměrná
Předpokládaná cena 4,4 mil. Kč   Bez dotace

           CO SE LETOS CHYSTÁ?    
   Hlavní investice připravené pro letošní rok (o nichž budou zastupitelé rozhodovat)

FINANČNÍ ZDRAVÍ OBCE KAMENICE –  
kde si stojíme?

mil.
Kč

PŘÍJMY OBCE V BĚŽNÉM ROCE 66
PROVOZNÍ VÝDAJE V BĚŽNÉM ROCE 37
PROVOZNÍ PŘEBYTEK 29
ROČNÍ SPLÁTKY ÚVĚRU 8,7
STAV ÚVĚRU - zbývá doplatit 62
Úroky úvěrů jsou buď nulové, dotované anebo do 2% p.a.
Obec má možnost letos čerpat dotace ve výši 58,7

n   Rada obce Kamenice nesouhlasila s obnovením žádosti 
o dotaci na akci „Zavádění ICT v Územní veřejné správě 
pro obec Kamenice“, a to v rámci 22. výzvy IOP – KON-
SOLIDACE IT A NOVÉ SLUŽBY TC OBCÍ vyhlášené 
Ministerstvem pro místní rozvoj.

n   Rada obce Kamenice schválila zaslání výtěžku ve  výši 
8.000 Kč z obecní zabíjačky TJ ZORA Praha (zrakově posti-
žení sportovci). 

n   Rada obce Kamenice schválila uzavření smlouvy 
č. 14209663 ze dne 28. 11. 2014 mezi Obcí Kamenice 
a Státním fondem životního prostředí České republiky, 

IČ 00020729 na poskytnutí dotace na akci „Zateplení 
objektu hasičské zbrojnice Kamenice – Těptín“. 

n    Rada obce Kamenice zvolila předsedkyní Komise pro 
sport a kulturu paní Evu Kršňákovou pro volební období 
2014 – 2018. 

n   Rada obce Kamenice jmenovala komisi pro otevírání obálek 
a hodnotící komisi pro veřejnou zakázku na výběr zhoto-
vitele na akci: „Snížení energetické náročnosti budovy OÚ 
Kamenice“ ve složení: Ing. Pavel Čermák, Ing. Tomáš Moj-
žíšek, Adam Jedlička, Ing. Petr Valášek a zástupce firmy JSP 
Consult Ing. Michal Novák zajišťující veřejnou zakázku. 

n   Rada obce Kamenice potvrdila a schválila rozhodnutí výbě-
rové komise při veřejné zakázce na stavební práce „Snížení 
energetické náročnosti budovy OÚ Kamenice“. Vítěznou 
nabídku podala firma Stavby COMPLET Technologic s.r.o., 

IČ: 286 27 156 za nejnižší nabídkovou cenu 11.075.855,16 Kč.  
Celkem bylo podáno devět nabídek, dvě nabídky nesplnily 
požadované náležitosti a byly ze soutěže vyloučeny. 

Z jednání Rady obce 23. prosince 2014

Z jednání Rady obce dne 15. prosince 2014
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           CO SE LETOS CHYSTÁ?    
   Hlavní investice připravené pro letošní rok (o nichž budou zastupitelé rozhodovat)

Z uvedeného je zřejmé, proč naše „domácí“ banka Česká spo-
řitelna nemá problém poskytnout Kamenici kdykoliv další úvěr. 
Nyní jsme dostali nabídku i od Komerční banky. Finanční zdraví 
obce potvrzuje i Krajský úřad ve své každoroční kontrole.

Pokud by to bylo nezbytně nutné, obec Kamenice je schopna 
splatit veškeré své závazky za  dva roky, aniž by se zastavil běžný 
chod a údržba obce. Kdo z nás toto může prohlásit ve chvíli, kdy si 
bere hypotéku? Vždy je potřeba srovnávat jablka s jablky. Je obtížné 
se srovnávat s městy, která mají vodovod a kanalizaci už tak dlouho, 
že jsou tyto investice většinou odepsané. Bez investic „do země“ by 
bylo nemyslitelné stavět chodníky a opravovat cesty.

Pavel Čermák
starosta@obeckamenice.cz

n   Rada obce Kamenice schválila Smlouvu o zřízení věcného 
břemene- služebnosti mezi Obcí Kamenice a ČEZ Distri-
buce, a.s., č. sml. IP-12-6001108/1 – Těptín  – kNN,  - pro 
č.k. 540 – vklad do katastru nemovitostí; Smlouvu o zří-
zení věcného břemene- služebnosti mezi Obcí Kamenice 
a ČEZ Distribuce, a.s., č. sml. IV-12-6014856/1 – Ládví, 
Lesní – kNN,  - pro č.p. 80/2,3  – vklad do katastru nemo-
vitostí; Smlouvu o  uzavření budoucí smlouvy o  zřízení 
věcného břemene - služebnosti a  smlouvu o  právu pro-
vést stavbu mezi Obcí Kamenice a ČEZ Distribuce, a.s., č. 
sml. IV-12-6018098/VB/001 – Struhařov, Spádová – kNN  
-  č.p.76/2,375/2; Smlouvu o  zřízení věcného břemene- 
služebnosti mezi Obcí Kamenice a ČEZ Distribuce, a.s., 

č. sml. IV-12-6012850/1/1 – Kamenice, Ke Skále  – kNN,  
- pro č.k. 725/4 – vklad do katastru nemovitostí.

Rada obce Kamenice schválila nabídku Společenství 
vlastníků domu 22 Kamenice na úklid chodníku a schodiště 
před domem 22 na Sídlišti I.

Rada obce Kamenice schválila cenovou nabídku JSP Con-
sult, s.r.o., Šafránkova 1238/1, Praha 5, IČ: 27153827 zast. 
Ing.  Š. K. na  administraci při realizaci výběrového řízení 
na  akci „Rozšíření kapacity ZŠ Kamenice“ za  55.000 Kč + 
DPH. Rada pověřuje společnost JSP Consult, s.r.o. pouze zve-
řejněním předběžné informace o veřejné zakázce. 

n   Rada obce Kamenice schvaluje rozpočtové opatření č. 
11 v roce 2014 v souladu s § 16 zákona č. 250/2000 Sb., 

o rozpočtových pravidlech územních rozpočtů v platném 
znění.

Z jednání Rady obce 29. prosince 2014

Z jednání Rady obce 31. prosince 2014
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Chystají se novinky 
v třídění odpadů

Novela zákona o odpadech, která nabyla účinnosti začátkem 
tohoto roku, ukládá obcím povinnost zajistit občanům místa pro 
oddělené soustřeďování složek komunálního odpadu. Jedná se 
minimálně o nebezpečný odpad, papír, plast, sklo, kovy a od 1. 
dubna také biologicky rozložitelný odpad. Zákon zároveň uklá-
dá občanům povinnost tento zavedený systém využívat.

Kovové obaly
V Kamenici bude nově umístěno (zatím) 9 nádob na ukládání kovo-

vých obalů, které budou vyváženy firmou ASA po naplnění. Co všech-
no lze do těchto nádob ukládat si můžete dopředu nastudovat zde:

Místní akční skupina Říčansko vyhlašuje výzvu na příjem žádostí 
o regionální značku Zápraží originální produkt®. Certifikovat si mů-
žete vaše výrobky a produkty. Historicky podruhé je též možné 
v regionu za Prahou využít možnost certifikovat ubytovací a stra-
vovací služby. 

 
Značka, jejíž kolébka je od roku 2012 na Říčansku, přináší vý-
robcům i službám větší prestiž, propagaci, známost a mnoho 
dalších výhod. Důležité je splnit certifikační kritéria a ukázat 
jedinečnost svých výrobků či poskytovaných služeb i ve vzta-
hu k sounáležitosti s regionem. 

 
Žádosti přijímá MAS Říčansko od 1. 2. do 31. 3. 2015. Po-
drobné informace o značce, stejně jako seznam jednotlivých 
výrobků označených značkou Zápraží originální produkt®, 
najdete na webu Asociace regionálních značek ČR www.regi-
onalni-znacky.cz/zaprazi, nebo kontaktuje manažera značky 
Zápraží Aleše Rudla na emailu projekty@ricansko.eu.      

 
Působnost značky se v loňském roce rozšířila z oblasti Říčan-
ska až na  Dolnobřežansko k  Vranému nad Vltavou. Lze tak 
žádat na území čítajícím 51 obcí. 

Značka Zápraží originální produkt® je určena jak návštěvníkům 
našeho regionu, kteří ho jejím prostřednictvím mohou objevovat 
a  užívat si jeho specifickou atmosféru, tak i  místním obyvatelům, 
kteří mohou nákupem značených výrobků podporovat „své” místní 
výrobce. MAS Říčansko 

Získejte regionální značku Zápraží pro své výrobky  
či služby v cestovním ruchu

Bioodpady
V  současné době probíhá na  Obecním úřadě v  rámci placení 

odpadů anketa, která zjišťuje preference likvidace bioodpadu v jed-
notlivých domácnostech. Kromě ukládání tohoto druhu odpadu 
na  vlastní kompost (kompostér) nebo na  kompostárnu se nabízí 
možnost umístění velkoobjemových kontejnerů na vybraných mís-
tech. Také se nabízí možnost zakoupení bionádob (speciálně upra-
vených sběrných nádob) a jejich pravidelné vyvážení firmou ASA, 
která v obci zajišťuje v současnosti svoz a třídění odpadů.

Po  vyhodnocení ankety bude rozhodnuto o  způsobu třídění 
v rámci obce, který by měl být šetrný k životnímu prostředí i k roz-
počtu obce a který by zároveň vyhovoval potřebám domácností. 

Možnosti třídění a povinnosti, které vyplývají z výše uvedeného 
zákona, budou zakotveny v připravované obecní vyhlášce o odpa-
dech. Šárka Valášková, referent pro životní prostředí
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Z redakční pošty
Dobrý den, 
když jsem do  své poštovní 

schránky v pondělí 8. prosince ob-
držel náš Zpravodaj č. 12 a dozvě-
děl jsem se, co se v naší obci bude 

dít 7. prosince, tak to mě opět naplnilo uspokojením, ba až nad-
šením. Když jsem se seznámil s dalším obsahem, rozhodl jsem se 
na některé Vaše jistě dobře míněné aktivity reagovat. Do úterka jsem 
to tak nějak vydýchal, ale dnes bych se na základě svých zkušeností 
rád a v klidu k některým Vašim počinům přece jen vyjádřil. 

Začnu u příspěvku paní Romany Spolkové, která obhajuje kru-
hový objezd pod Těptínem. Do Těptína jsem dojížděl jako „lufťák“ 
od roku 1968. Od roku 1999 zde trvale bydlím. Téměř každý den 
projíždím min. 2x křižovatkou pod alejí pod Těptínem a za všech-
na ta léta jsem nezaznamenal žádný problém. Musím se přiznat, že 
nevím, kdo z Těptíňáků a jak dlouho volali po kruhovém objezdu. 
Kdyby se paní Spolková zaměřila spíše na stezku pro chodce, a mož-
ná i pro cyklisty, mezi Těptínem a Kamenicí, to by bylo pro občany 
prospěšnější možná více, než prostředky vrážet do kruháků, možná 
by tak i pár korun ušetřila. Dále obhajuje úpravu prostoru před Kul-
turním domem s cílem zajistit bezpečný pohyb občanů. Nevím, co 
jim vlastně hrozilo. Výsledkem je neskutečný les dopravních značek 
s příkazy a zákazy. Domnívám se, že před „kulturákem“ je dostatek 
prostoru pro spočinutí občanů, že to nemuselo vést k tak dramatic-
kým změnám na parkovišti. 

V samotném Těptíně byl před restaurací U lípy krásně porostlý 
a zelený ostrůvek, kde byl porost letitých jehličnanů. Dnes je tam 
hromada kamení, jistě se to opět pořídilo zadarmo. Abych nebyl 
pouze negativní: zastávky autobusů v Těptíně jsou hezké, důstojné 
a dobře udržovatelné. Ještě poznámka ke stanovišti tříděných odpa-
dů. Když bylo stanoviště v centru obce u kapličky, tak to jistě moc 
vhodné nebylo. Ale současná stanoviště jsou pro mnoho zdejších 
obyvatel hůře dostupná. 

Ale zpět k dopravě. Nechápu semafory u školy, z jednoho směru 
vás zastaví, z opačného směru auta volně projíždějí. Ta zastavená se 
musejí opět rozjíždět, a to i když víme, že při rozjezdu auto produ-
kuje nejvíce exhalací a mikročástic, které mají vliv nejen na respi-
rační choroby, ale v konečném důsledku i na reprodukční schopnos-
ti. Nejen slezskoostravský kraj, ale celý svět se s tím potýká. Zde se 
jedná „pouze“ o děti. Přechod u školy je dobře zvýrazněn a řidiči jej 
velmi respektují. Nechápu však, proč není zvýrazněn přechod mezi 
bytovkami a bývalou prodejnou fy PROPOS, který je autoprovozem 
zcela vymazaný a kde školáci přecházejí ve velmi hojném počtu jak 
při cestě do školy, tak i naopak. 

S většinou postřehů v příspěvku pana Dziadkiewicze souhlasím. 
Pro dnešek je toho dost. Další si ponechám na příště. Byl bych velmi 
rád, kdyby se můj příspěvek v nějaké Vámi přijatelné podobě dostal 
do redakční pošty, zajímaly by mě ohlasy a zkušenosti ostatních.  

 Karel Vacek, Těptín 828 

Vážený pane Vacku,
investice do úprav našeho okolí mají jistý řád.  Budování bezpeč-

nostních opatření v obci vychází z požadavků obyvatel Kamenice, 
které bezpečnost kladou mezi své priority.  Abychom se ujistili, že 
našimi obyvateli identifikované problémy mají objektivní charakter, 
snažíme se před každou investicí zajistit i podklady od odborníků. 
U  dopravních staveb to byla dopravní studie, která dokumentuje 
počty a  rychlosti aut v  různých částech obce, včetně oblasti před 
školou nebo na Těptíně.  Následně obec zadala autorizované firmě 
zpracování bezpečnostní inspekce těchto úseků, jejímž výsledkem 
byly návrhy na odstranění nedostatků. Vybraná bezpečnostní opat-
ření jsou pak posuzovaná jak odborem dopravy v  Říčanech, tak 
i Policií ČR, kteří mají v těchto věcech konečné slovo. Nejčastějšími 
prohřešky řidičů při průjezdu Kamenicí jsou nedodržování maxi-
mální povolené rychlosti (měření ukázala, že na některých úsecích 

až o 100%) a nebezpečné předjíždění. Prosté dopravní značky neu-
káznění řidiči nerespektují, a proto nezbývá než realizovat úpravy 
komunikací, které zpomalení na 50 km/h vynucují. Jednou z nich 
jsou zpomalovací semafory (ten, kdo jede rychle, dostane červe-
nou), další je kruhový objezd. Funkčnost těchto opatření budeme 
vyhodnocovat a v případě úspěšnosti budou používána i na dalších 
místech. Věci musí postupovat v nějakém logickém sledu, a proto 
na vyřešené křižovatky budou navazovat přechody a k přechodům 
budou napojeny chodníky.

Organizace parkování před Kulturním domem vede rovněž k po-
sílení bezpečné pozice chodce na náměstí a vyřešení problémů s ři-
diči nákladních automobilů, kteří nevhodným parkováním zabírali 
mnoho míst pro osobní auta.

Investice na hlavních silnicích, jako je oprava povrchů, obnovo-
vání přechodů a podobně, je povinností majitele a tím je Středočes-
ký kraj. Trvale usilujeme o to, aby krajská správa a údržba silnic tuto 
povinnost brala vážně a o silnice se lépe starala. Často však slýchá-
me, že kraj na dostatečnou údržbu nemá dost peněz, a proto nám 
nemůže vždy vyhovět v čase, který považujeme za přiměřený. 

Drobné úpravy veřejných prostranství, jako na například v Těptí-
ně   prostor U  lípy, organizují osady samy podle návrhů obyvatel, 
které se scházejí u  osadních výborů. Úprava „zeleného“ ostrůvku 
na Těptíně byla provedena z velké části svépomocí obyvatel Těptí-
na. To se týká i  úpravy okolí autobusových zastávek. Nyní osady 
volí své nové zástupce do osadních výborů. Vzhled osad se budeme 
snažit maximálně přizpůsobit tomu, co si zde žijící obyvatelé přejí 
a na čem se dokážou shodnout.

Pavel Čermák
starosta@obeckamenice.cz

Poznámka tajemnice OÚ: O realizaci investičních akcí (zde např. 
kruhový objezd v Těptíně) rozhodují volení zastupitelé, ne úředníci 
obecního úřadu. Jana Havlíčková

pláče:
Při silvestrovském veselí kdosi za budovou Kulturního domu doslova 
rozštípal a rozházel koš na psí exkrementy (včetně obsahu). Zničil 
tím nejen náš společný majetek, ale při pohledu na zaneřáděný 
trávník také možná nalomil důvěru mnoha lidí, kteří se již naučili 
po svých miláčcích uklízet, ve smysluplnost jejich počínání. 

Hana Kudrnáčová

chválí:
úpravy v okolí Hamerského rybníka v části nad Strojmetalem, které 
by mohly být počátkem vybudování pěkné vycházkové trasy. 

Pavel Boxan

děkuje:
Chtěl bych touto cestou poděkovat všem občanům Všedobrovic, 
kteří se podíleli na vzniku nového chodníku podél frekventované sil-
nice. Především pak děkuji manželům Čermínovým a panu Baťovi, 
kteří ve veřejném zájmu ustoupili se svými ploty, věnovali obci část 
svého pozemku a umožnili tak umístění chodníku. Bez těchto vstříc-
ných kroků by k realizaci chodníku nemohlo dojít. 

 Pavel Čermák 
starosta@obeckamenice.cz

Veřejné oko
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Základní fakta, která se týkají projektu školy.
a)  Nedostatek míst ve škole není nový, je známý už více než 

deset let a neustále se zhoršuje. Není to otázka porodnosti, 
ale otázka migrace do okolí Prahy. Není mnoho možností, 
jak tento problém řešit, protože jde o anomálii vůči zbytku 
republiky, kde je naopak škol nadbytek. Jednou z možností je 
školu uzavřít jen pro „vlastní“ a nezajímat se o to, kam budou 
chodit děti z obcí, které do kamenické školy chodily od ne-
paměti. Účinnost tohoto řešení je sporná a navíc může po-
moci jen dočasně, dokud Kamenice nedoroste na možných 
7.000 obyvatel a pak bude svůj problém řešit už bez pomoci 
státu. Proto si stojíme za vhodnějším řešením, zvýšit za po-
moci státu kapacitu i naší školy, tak jak se o to snaží i další 
obdobně postižené obce. 

b)  Kamenická škola, má nedostatečnou prostorovou kapa-
citu. Problém, který se snažíme společně s dalšími starosty 
vysvětlit na  úrovni Středočeského kraje i  Vlády ČR. Nyní 
poprvé za  více než 10 let byla otevřena dotace na  rozšíře-
ní stávajících školních budov. Problém prostorové kapacity 
znamená, že máte ve  škole volná místa, ale ve  „špatných“ 
ročnících. Prvňáčky nemůžete umístit mezi šesťáky, jen pro-
to, že je tam pět volných míst apod. Kamenické škole chybí 
právě šest učeben, aby prostorovou kapacitu doplnila na po-
žadovaných 3x 9 ročníků. 

c)  Až na konci roku 2013 začalo být jasné, že dotace na ná-
stavby škol v roce 2014 budou. Nastala situace, že investice 
do projektu nebude marná. Proto jsme v prosinci 2013 vy-
psali veřejnou soutěž na  studii nástavby školy, z osmi sou-
těžících jsme vybrali dva vítěze ke zpracování studie, ze kte-
rých teprve vzešel nynější vítězný návrh. 

d)  Jaký projekt obec bude realizovat za 42 mil. Kč?  Kde se 
vzala částka 70 mil. Kč? Při zpracovávání projektové do-
kumentace projektant, architekt i  inženýři různých profesí 
velmi intenzivně konzultovali se školou její potřeby a analy-
zovali dnešní stav a provoz. Červenou nití zadání bylo zvýšit 
prostorovou kapacitu školy o  6 učeben a  vytvořit vhodný 
prostor pro starší děti, které tráví ve škole čas mimo vyučo-
vací hodiny a nemohou už chodit do  školní družiny. Sou-
časně s  tím ale byla potřeba zvýšit kapacitu školní jídelny, 
to pak znamenalo přesun malé tělocvičny do nástavby a tím 
i její vylepšení. Další související investicí je úprava šaten. To 
je tedy v kostce projekt za přibližně 42 milionů korun (v ta-

bulkových cenách), kdy obec toto bude stát z vlastních peněz 
přijatelných 12 mil. Kč. Ze zkušenosti víme, že se při soutě-
žích o dodavatele stavby se ceny mohou velmi snížit oproti 
tabulkovým cenám. 
Pokud bychom chtěli cenu srovnávat s obdobnými stavba-

mi, tak „náš“ 1 m3 obestavěného prostoru bude stát přibližně 
5.000 Kč, a to i při použití kvalitních materiálů. Zastavěná plo-
cha jen třetího podlaží – nástavby -  je cca 1.200 m2, k tomu se 
upravuje druhé podlaží o výměře 610 m2.

Celá nástavba je vymyšlená jako samostatný funkční celek, 
který se může např. za  30 let změnit v  něco zcela jiného, co 
bude více potřeba, pokud bude v Kamenici méně dětí (napří-
klad denní stacionář pro seniory).

Při zadání projektu jsme si byli vědomi, že i současná škola, 
která se skládá ze tří budov různého stáří a několika dílčích pře-
staveb, má svoje „mouchy“. Dalším úkolem projektantů tedy 
bylo, společně s vedením školy tyto nedostatky popsat a navrh-
nout pro ně řešení. Vznikla projektová řešení na výměnu kotel-
ny, projekt na úpravu přízemí školy, kde je sborovna, knihovna, 
ředitelna, prostory školníka a šatny, projekt na nový spojovací 
krček staré a nové budovy, kde by byl druhý vchod a nové šat-
ny, projekt školní auly – hudebny (nad školní kuchyní), dále 
vznikl projekt na  doplnění výtahů pro vozíčkáře a  některých 
moderních technologií (vzduchotechnika s  rekuperací tepla, 
zabezpečovací technika apod.), projekt na doplnění kabinetů, 
projekt nafukovací haly, která by zastřešila dnešní venkovní ví-
ceúčelové hřiště. Prostým součtem těchto doplňkových projek-
tů dostaneme rozpočty o celkovém součtu 28 mil. Kč. Nástavba 
a nepovinné doplňky školy pak přinášejí celkové číslo 70 mil. 
Kč.

Vše, co přesahuje sumu 42 mil. Kč, není na pořadu dneš-
ního dne. Škola na doplňkových projektech není závislá, bude 
fungovat jako dnes, jen nebude mít tak vysoký technický stan-
dard, jaký by si někteří přáli. 

Obec Sulice se, podle vyjádření tamního starosty, bude vý-
znamně podílet na nových investicích do naší školy. 

Realizace komplikovaného díla bude tedy vyžadovat naši 
mimořádnou pozornost po  celý zbytek letošního roku. Přál 
bych si proto, aby zastupitelé rozhodovali nejčastěji o konstruk-
tivních návrzích, které nás posunou kupředu, a to nejen příští 
čtyři roky, ale po celé 21. století. Pavel Čermák

starosta@obeckamenice.cz
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Otazníky nad přístavbou školy 
Tímto příspěvkem chceme upozornit všechny, kteří se zamýšle-

jí nad budoucností kamenické školy ve smyslu kvantity, tj. zvýšení či 
nezvyšování stávajícího počtu míst, na to, že nesmíme zapomínat ani 
na kvalitu. 

Přinese tedy zvýšení počtu dětí nutně zvýšení kvality? Počet míst je 
především statistickým údajem, nevypovídá nic o tom, jak jsou ve škole 
spokojeny děti, existují-li v ní problémy s drogami, se šikanou a s  ji-
nými nešvary, které přináší anonymní prostředí velkých škol. Mnohé 
pražské školy by mohly vyprávět… 

Jak víme ze Zpravodaje č. 12/2014, v Kamenici mají vzniknout dvě 
soukromé základní školy, každá s kapacitou zhruba 15 míst, tedy cel-
kem kolem 30 míst. Nebylo by dobré do propočtů, týkajících se zvětšo-
vání kapacity ZŠ Kamenice, zahrnout i tato čísla? 

Mohl by OÚ zveřejnit ve  Zpravodaji nějakou věrohodnou demo-
grafickou studii, která nám říká, jak bude situace vypadat za 10 či 15 
let? Jde o  to, abychom si po  této době nelámali hlavu, co s prázdný-
mi třídami, či „nehostili“ v  naší škole děti ze vzdálenějších obcí jen 
proto, abychom ji naplnili a udrželi v ní počet učitelů, abychom získali 
prostředky na žáky od MŠMT. Přitom ale bude kvůli škole obec po uši 
v dluzích, nebude mít na řešení dopravní situace kolem školy ani nikde 
jinde v obci. Každé ráno bude v Kamenici dopravní kolaps, protože ro-
diče z jiných obcí budou svážet děti do školy automobily a prostě zablo-
kují úzké silničky v okolí školy. Obyvatelé Kamenice by z takové situace 
jistě nebyli nadšeni.

Rozšiřovat školu pro děti je jistě na první pohled bohulibý počin. 
Těžko se proti němu argumentuje, protože každý, kdo nechce rozšíření, 
může být obviněn z toho, že mu nejde o zájmy dětí. Rozlišujme však 
zájmy občanů naší obce včetně zájmů jejich dětí, a zájmy jiných obcí 
v okolí. Rozumíme tomu, že obec Sulice by rozšířením kamenické školy 
vyřešila svůj problém, a proto přístavbu naší školy podporuje. Bude to 
však Kamenice, která se zadluží, Sulice nikoli. Bude to Kamenice, která 
při dalším zadlužování obce nebude mít prostředky na opravy rozbi-
tých komunikací a budování chodníků. 

Pokud je nám známo, žádná z volebních stran, tedy ani KAM 21, 
neměla ve volebním programu prezentováno předražené rozšíření ško-
ly. Pod heslem 

„11. Nástavba školy“, které je prezentováno v  rubrice „Prarodiče, 
rodiče a  děti“ si jistě nikdo z  voličů nepředstavil přístavbu šesti tříd 
v několika etapách v ceně 70 miliónů korun. Velké Popovice např. ob-
dobnou přístavbu školy (4 tříd) zvládly za  19 milionů včetně DPH. 
Proč naše přístavba školy stojí třikrát více? Na zastupitelstvu od mís-
tostarosty zaznělo zdůvodnění, že to přece obec Kamenici bude stát 
pouhých 30% z celkové částky, tj. 21 miliónů, a že bychom byli hloupí, 
kdybychom do toho nešli. Nemyslíme si, že peníze z dotací jsou něja-
ké „jiné peníze“. Vždy by měla obec peníze investovat s péčí řádného 
hospodáře, zvláště tehdy, když se jedná o tak velký záměr. Kamenice je 
v současnosti nejzadluženější obcí v okolí. Úvěr 70 mil., který si vzala 
na vodovod a kanalizaci, splatíme až v roce 2027. 

Vítězná KAM 21 si na svůj vývěsní štít před volbami dala mimo jiné 
heslo „bezpečně (po chodnících) kamkoliv“, které je synonymem hesla 
volebního uskupení VAL „bezpečně do škol a na nákupy“. KAM 21 má 
v zastupitelstvu deset členů, VAL je zastoupen třemi členy. Co kdyby si 
zastupitelé znovu přečetli volební program svých stran a pokusili se být 
vůči svým voličům zodpovědní? Nebo má občan po volbách na předvo-
lební sliby zapomenout? Odevzdal svůj hlas a teď má mlčky přihlížet? Ty 
časy už jsou snad v Kamenici navždy za námi.  Michaela Valentová

Jana Kohlová

Reakce na článek „Jak se rozhoduje o desítkách 
milionů v Kamenici?“ a „Obnova kamenických alejí“

Připojuji se k názorům Aleny Dziadkiewiczové v článku o plánova-
ném rozšíření ZŠ Kamenice. Proč máme rozšiřovat současné prosto-
ry ZŠ, abychom uspokojili okolní obce v umísťování jejich dětí, proč 
tak zásadní investice a její projednání nebylo prezentováno veřejnosti 
v době příprav? Obec má zákonnou povinnost zajistit základní školní 
vzdělávání pro děti trvale žijících obyvatel, v případě kapacitních mož-
ností přijímá také děti z ostatních obcí, a to na základě spádové smlou-

vy. Kapacitní možnosti naší současné 
školy jsou vyhovující pro umístění 
kamenických dětí, spádové smlouvy 
uzavřeny nejsou, a tudíž žádná povin-
nost umístit děti z  jiné obce pro nás 
neplyne. Podle informace v článku „Dění v kamenické škole můžete 
ovlivnit i vy prostřednictvím školské rady“ by nerealizace přístavby 
v r.2015 neměla negativně ovlivnit přijímání dětí do ZŠ. V této situaci 
bude obec žádat o úvěr na cca 12 mil. Kč k pokrytí investičních nákladů 
na plánovanou dostavbu (zbývající část pokryje dotace). Diskutabilní 
je technické řešení - nástavba na nejstarší část budovy bude generovat 
více náklady na  statické zajištění, vybraný materiál nástavby (dřevo-
stavba) bude ve srovnání s klasickou stavbou generovat vyšší náklady 
na vytápění v zimě, na chlazení v  létě a náklady na udržování vnější 
fasády. Sice současné technologie a materiálové možnosti umožňují do-
sáhnout vnitřních klimatických podmínek srovnatelných s klasickými 
stavbami, ale pouze za předpokladu využití těch nejmodernějších ma-
teriálů, tj. za nemalé ceny. V Kamenici čekáme na kvalitní sportoviště, 
na nové povrchy komunikací, na moderní centrum a současně je již čas 
na opravy stávající infrastruktury. Nikdo z nás neví, jakým způsobem 
bude využívána kapacita školy při poklesu počtu dětí (demografický 
vývoj je sinusoida, pravidelně se střídají období větší porodnosti a ne-
dostatku dětí) nebo v  případě výstavby vlastní školy okolními obce-
mi. Zatím neumíme plně vytížit ani kulturní dům. A to se nezmiňuji 
o dopravní situaci v okolí školy. Uvádím příklad jiné obce – Mukařo-
va, který již realizuje dostavbu ZŠ v rozsahu 11 tříd klasickou stavební 
technologií, náklady cca 27 mil. Kč ( velká část je pokryta z dotace), 
na  investičních nákladech ze zdrojů obce se podílejí okolní obce dle 
procentuálního zastoupení počtu jejich dětí v mukařovské škole. Po-
stavím-li si proti sobě plusy a mínusy, musím se ptát po smysluplnosti 
dostavby ZŠ.

Druhou informací, která mne zaujala v  minulém čísle, byl článek 
o obnově kamenických alejí. Stromy již jsou staré a jejich obnova je jistě 
třeba. Jako laika mě však napadají některé otázky a doufám, že se nad 
nimi zamyslel také investor (obec):

Jak to, že majitelé pozemků nesouhlasí s obnovou výsadby stromů? 
V přípravné fázi projektu je povinností investora v případě pochybnos-
tí zaměřit pozemek a projednat záměr s vlastníky sousedních pozemků. 
V opačném případě se vystavuje nebezpečí zmaření investice. V tomto 
případě se podařilo najít náhradní umístění, na  druhou stranu jsme 
přišli o velký počet vzrostlých stromů a procházku v jejich stínu.

Projednal investor výsadbu dubů podél Jílovské ulice s  vlastníky 
okolních pozemků? Výsadba je umístěna v blízkosti plotů - nerespek-
tuje ustanovení §1017 nového občanského zákoníku o  odstupu 3 m 
od sousedního pozemku, dub ve vzrostlém stavu je mohutný a může 
stejně jako rozsáhlý kořenový systém ohrožovat blízká oplocení, košatá 
koruna v dospělosti stromů bude zasahovat nad okolní zahrady, plo-
dy budou lákavou pochoutkou pro již dnes přemnožené prase divo-
ké, problematická je likvidace spadaného dubového listí – v kompostu 
se nerozkládá, spálit se nesmí. Jako laik neumím posoudit, zda je dub 
odolný proti zplodinám z výfukových plynů z poměrně frekventované 
komunikace. 

Projednala obec záměr obnovy aleje v komisi pro životní prostředí? 
Pokud ne, popírá obec sama svoji činnost. Komise jsou zřizovány obcí 
jako poradní orgán rady obce a jsou zde využívány znalosti odborníků, 
které obec ve svých řadách nemá.

Uvádím dva příklady současné praxe, kdy snaha o využití jakéko-
liv dotace přináší nekvalitně připravené projekty, problémy při jejich 
realizaci, neúčelně vynaložené prostředky. Plán rozvoje obce jako stra-
tegický dokument je pouhou teorií, protože obce neplní schválené pri-
ority, drobí finanční prostředky do menších projektů podle aktuálních 
dotačních výzev, někdy bez posouzení důležitosti či návaznosti na další 
potřeby, jako tomu bylo v  Kamenici při realizaci okružní křižovatky 
na Těptín. Tato křižovat měla dobré rozhledové poměry a nebyla mís-
tem častých dopravních nehod. Absence chodníku znesnadnila bez-
pečný průchod touto křižovatkou, nemluvě o  tom, že okružní křižo-
vatka je ve zkušebním provozu. Zatím není jasné, zda náklady na její 
realizaci jsou konečné nebo bude třeba dobudovat další prvky, které 
nám opět ukrojí část z obecního rozpočtu. Dana Boxanová
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NEZMAŘI  
Legenda folkové hudby
Zveme vás na jedinečný koncert známé folkové kape-
ly Nezmaři. Legenda českého folku se v tomto pořadu 
ohlédne za dvaceti lety, po které profesionálně působí 
na naší scéně. Posluchači  uslyší  nejznámější  písnič-
ky  ze  všech 14 CD, a to od samého počátku působení 
kapely až po současnost.

Folková skupina NEZMAŘI byla založena počátkem 
roku 1978 původně jako scénická kapela Divadla dra-
matických textů s půvabnou zkratkou DDT, působí-
cím pod ochrannými křídly Jihočeského divadla. NE-
ZMAŘI se však brzy osamostatnili a postupem času 
se stali jednou z nejznámějších a nejdéle působících 
kapel české folkové scény. Jejich repertoár tvoří pře-
vážně vlastní písně, ale i  světová folková klasika. 
Od  roku 2002 působí NEZMAŘI v  nezměněném 
složení Pavel Zajít, Pavel Drengubák, Tonda Hlaváč 
a Šárka Benetková.

Kapela je výjimečná i tím, že používá pouze akustické 
nástroje a patří mezi nejlepší vokální skupiny u nás 
a je schopna ve vhodných prostorách, jako jsou kos-
tely, kaple apod., zahrát i čistě akustický koncert. Mají  
také  speciální  pořad  pro děti ,,Hodina zpěvu  s Ne-
zmary“, ve  kterém zábavnou formou zapojují   děti 
do společného zpívání.

Skupina Nezmaři je nejvytrvalejší stálicí českobudě-
jovické folkové líhně a neustálý kandidát na neofici-
ální prvenství ve sborovém folkovém zpěvu. Dohro-
mady jim to vždy báječně ladí. 

Přijďte si 23. února v 19:30 hodin poslechnout (a za-
zpívat) Bodláky ve vlasech, Ráno bylo stejný, Musíš jít 
dál, Písek, Fénix, Růže, Co je dobré, Anděl…a mnohé 
další krásné písničky. KC Kamenice
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Hrdá královna česká
Hana WHITTON se čtenářům před-

stavila několika úspěšnými historickými 
romány. Jeden z  jejích čtivých románů je 
ANEŽKA ČESKÁ, cesta lásky a víry hrdé 
Přemyslovny.  Anežka Přemyslovna a Jind-
řich, syn císaře Fridricha II., v sobě našli za-
líbení. Vše nasvědčuje tomu, že jejich štěstí 
nic nestojí v cestě. Jenže zatímco Anežka se 
připravuje na  roli královny, Jindřich pod-
lehne kouzlu Markéty Babenberské a ožení 
se s ní. Záhy pochopí, jaké chyby se dopus-

til, a snaží se získat zpět lásku pokořené, přesto hrdé Přemyslovny.

Angličan píše o francouzské gastronomii.  
A výsledek? Posuďte sami.

Peter MAYLE patří k nejznámějším současným anglickým spiso-
vatelům. Jeho nejnovější kniha vyšla pod názvem FRANCOUZSKÉ 
HODOKVASY. Sám autor až v dospělém věku zjistil, že jídlo může 
přinést potěšení, a k tomuto velkolepému gastronomickému objevu 
dospěl ve Francii, v zemi tisíce a jedné chutě. Není pochyb, že jsou 
Francouzi na svou gastronomii pyšní. Jelikož jim došlo, že pravidla 
kriketu pravděpodobně nikdy tak docela nepochopí, specializovali se 

na jiný druh sportu: degustaci. V žádné jiné 
zemi na  světě lidé nevyvíjejí tolik energie, 
aby uspokojili své chuťové pohárky a  žalu-
dek. Ale jakmile na tomto úsilí ulpí zaostřený 
zrak britského spisovatele, vznikne pořádně 
kořeněný a notnou dávkou humoru zasypaný 
pokrm, určený k okamžité konzumaci. Jak by 
se ostatně dalo vážně pohlížet na volbu Miss 
Grenouille – neboli Miss Žába, na mši slou-
ženou za lanýže nebo na čestný titul  cheva-
lier du fromage, tedy sýrový rytíř? V půvab-
ném kulinářském cestopisu autor, vyzbrojený 

nožem, vidličkou a vývrtkou, zavádí čtenáře do všech koutů Francie; 
doprovodí je na vyhlášený trh se šneky, s karnevalovým maratonem 
proběhne proslulou vinařskou oblastí Médoc, načichá se omamných 
sýrových vůní nebo ohodnotí chuť těch nejlepších kuřat na světě.

Bohumila Roubíčková
knihovnice z Kamenice

PŮJČOVNÍ DOBA:
pondělí 8 - 12 13 - 16 hod.
úterý  12 - 16 hod.
čtvrtek 8 -12 13 - 18 hod.
tel.: 323 671 048
e-mail:knihovna.kamenice@tiscali.cz

Vepřové hody 
a sněhové sochy 

v pivovaru
28. února od 10 do 15 hodin se 

v areálu pivovaru ve Velkých Po-
povicích opět sejdeme na Ladov-
ských vepřových hodech. Kromě 
tradičních zabijačkových dobrot 
se můžete těšit také na různé slad-
kosti od místních výrobců. K za-
bijačce samozřejmě patří také 
pivo i něco na zahřátí. O hudební 
doprovod se postará skupina Neu-
rol Band a učitelé ZUŠ.

Opět se pokusíme o tvorbu 
sněhových soch z ledové tříště ze 
zdejšího zimního stadionu. Vloni, 
za velké nepřízně počasí, se o to 
pokusili studenti a učitelé umělec-
ko-průmyslové školy, letos se této 
výzvy, kromě žáků a učitelů ZUŠ 
ve Velkých Popovicích, ujme také 
akademický sochař Jan Komárek.

Po celý den se budete moci vy-
dat na prohlídky pivovaru, které 
budou speciálně rozšířeny o školu 
čepování piva. Dozvíte se tedy ne-
jen o historii pivovaru, o tom, jak 
se pivo vaří, jak o něj pečovat, ale 
také se naučíte a vyzkoušíte si růz-
né způsoby jeho čepování. 

Roman Sauer, manažer



S jakými otázkami a trablemi za Vámi občané Kamenice při-
cházeli nejčastěji? 

Řešili jsme především spory občansko-právní, zejména sousedské 
spory, jako například stínící stromy, hluk, dále pak vlastnické vzta-
hy, dluhy, vztahy mezi nájemcem a pronajímatelem i vztahy rodinné. 
Obraceli se na mne jak muži, tak ženy. 

Byl v tom nějaký rozdíl, zda se na Vás obracela žena, nebo 
muž?

Jediný rozdíl byl snad v tom, že muži jsou věcnější (smích). 

Pokud jste zjistila, že je případ komplikovaný, který se nedá 
vyřešit během jedné návštěvy poradny, jaký postup jste dopor-
učovala?

Málokterý případ se dá vyřešit během jedné návštěvy, pokud ne-
jde jenom o ověření nebo potvrzení nějaké informace. Jsou případy, 
kdy postačí jedna nebo dvě návštěvy. Bezplatné právní poradenství 
však nemůže sloužit k vyřešení komplikovanějších kauz. V takovém 
případě doporučuji obrátit se přímo na advokáta se žádostí o kvali-
fikovanou právní pomoc, která je samozřejmě prováděna za úplatu.

Narazila jste také na nějaké překážky, které Vám bránily 
plně pochopit daný případ?

U některých případů bylo zapotřebí nahlédnout do listin, na které 
se žadatel odvolával. Pokud je však nepředložil ani u další návštěvy, 
těžko se potom radí. V praxi jsem se setkala i s tím, že kvůli restituci 
bratr popřel vlastního bratra. Podobných případů však v Kamenici 
bylo jen pár, nejvíce jsem se s nimi setkávala, když jsem poskytova-
la právní poradenství v informačním středisku Sdružení na ochranu 
nájemníků v Praze. Pokud žadatel skutečně chce pomoc, většinou se 
nebojí nechat nahlédnout hlouběji do svého problému. Jsou případy, 
o kterých se nemluví lehce. Je však potřeba vyjít s pravdou ven a ne-
zamlčovat.

Je nějaká možnost předejít tomu, aby případ skončil až 
u právníka?

Lidé přicházejí o radu většinou až tehdy, když vyvstane problém 
a  oni hledají řešení. Často například uzavírají nevýhodné smlouvy 
a pak si s nimi nevědí rady. Kdyby přitom přišli dříve, nejlépe ještě 
předtím, než uzavřou smluvní vztah, určitě by byla větší šance sporu 
předejít. 

Mohla byste uvést nějaký konkrétní případ, který jste v rám-
ci poradny řešila? 

Doba právní poradny byla relativně krátká a zatím jsem neměla 
případy, které by byly pro čtenáře tak zajímavé. V rámci bezplatného 
poradenství jsem poskytovala krátké informativní porady, zejména 
kde a jakým způsobem by mohl žadatel svůj nárok nejlépe uplatnit. 
Například u zanedbání povinné výživy – podnět k zahájení trestního 
stíhání, v případě pořízení závěti, při řešení úhrady dluhů, darování 
apod. 

Jednou se do poradny dostavila mladá žena, která řešila problém 
vkladu vlastnického práva. Byla dobře připravena. Měla s sebou veš-
keré listiny týkající se převodu nemovitostí, včetně návrhu smlouvy. 
Kdyby nebyla přišla a věc poslala přímo na příslušný katastrální úřad, 
byl by její návrh na  vklad zamítnutý. Po  prostudování listin jsme 
přišly na  nesrovnalosti. Po  jejich odstranění již nic nebude bránit 
k úspěšnému provedení vkladu.

Máte pocit, že z Vašeho pohledu byla právní poradna pro ob-
čany důležitá?

Od data zahájení provozu tohoto projektu uplynul poměrně krát-
ký čas, přesto lidé poradnu navštěvovali a myslím, že pro ně před-
stavovala vítanou pomoc. Záměr zřízení poradny byl vstřícný krok 
ze strany obce poskytnout alespoň drobnou pomoc pro její občany. 
A toho si občané určitě váží.

 Lucie Moučková

    Seznamte se
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Bezplatná právní poradna v Kamenici

V loňském roce měli občané s trvalým bydlištěm v Kamenici mož-
nost využít bezplatné právní poradny. Každou lichou středu byla v za-
sedací místnosti obecního úřadu JUDr. Božena Lembovičová, na níž 
se mohl každý obrátit s dotazem nebo žádostí o právní pomoc. Cí-
lem projektu měla být možnost bezplatně poskytnout právní pomoc 
v nejrůznějších životních situacích v rozsahu základních informací 
o právních předpisech, jejich aplikaci na konkrétní případ a doporu-
čení dalšího postupu každému žadateli. Zkušební projekt byl spuštěn 
24. září a jak sama paní právnička Lembovičová říká, zájem občanů 
o tento druh služby byl skutečně velký. Proto jsme se zeptali: 

PRÁVNICKÁ PORADNA pokračuje i letos. První termín byl ve středu 28.1.2015 a dále se můžete  
na JUDr. Boženu Lembovičovou obracet se svými právnickými dotazy každou další lichou středu, vždy od 14 do 16 hodin.
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MASOPUSTNÍ DOPOLEDNE V KAMENICI – 
ZÁBAVA PRO CELOU RODINU

Lesní MŠ a ZŠ Devětsil ve spolupráci s Obnoveným ochotnic-
kým spolkem Tyl a podporou obce Kamenice zvou na sobotu 14.2. 
všechny obyvatele Kamenice, jejich přátele a přespolní na ma-
sopustní obchůzku doprovázenou prodejem řemeslných výrobků 
a pochutin. 

Masopust držíme, nic se nevadíme! Masopust je tradičně obdo-
bím zábavy a dobrého jídla. Přijďte jako minulý rok v sobotu 14.2. 
na Ringhofferovo náměstí! A na co se můžete těšit? Od 9:00 tu před 
radnicí začíná trh, kde bude možné zakoupit mnichovické perníč-
ky a levandulové panenky. Gurmáni si mohou z trhu odnést pravé 
domácí zavařeniny a  koření. K  tomu bude do  tance a  k  poslechu 
vyhrávat živá kapela. Na  své si přijdou zejména vyznavači maso-
vých specialit a  smažených pochutin. Náměstí se začne pozvolna 
plnit tradičními i netradičními maškarami. Potkáte tu laufra, koby-
lu s rasem, slamáka, medvěda a medvědáře, kominíky, turky, kra-
máře, báby s  nůší a  spoustu dalších masek. Máte-li chuť, můžete 
se do maškarního reje zapojit ve svém převleku. Fantazii se meze 
nekladou. V 9:30 předáci průvodu požádají pana starostu o udělení 
masopustního práva a vydají se na obchůzku obcí. Trasa je naplá-
nována z  náměstí Jednosměrnou ulicí na  Novou Hospodu a  zpět 
po „Staré benešovské“. Cestou nás čekají dvě zastavení v místních 
pohostinstvích s možností občerstvení. Na prvním se občerstvíme 
na sladko, u druhého zastavení to bude na slano. Pokud sousedé po-
dél cesty nadělí průvodu po výslužce, zaručeně si tím zajistí úspěšný 
a plodný rok! V závěru obchůzky bude na náměstí rituálně „poraže-
na kobyla“. Pan starosta už sepisuje žalobu, co všechno je jí z obec-
ního života možno připsat na vroubek. Máme smutek a zármutek, 
že nám ten masopust utek…

Na www.devetsil.eu jsou ke zhlédnutí videa z minulého ročníku.
Za organizátory se na viděnou těší,
 Mgr. Veronika Zimmelová

V den oslavy kamenického 
masopustu budou místní podniky 

San Siro, U partyzána, Pancake 
factory a Nová Hospoda 

nabízet cenové zvýhodněné 
masopustní menu!
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Už je to bohužel za námi
I letos se sedmé třídy vydaly na lyžařský výcvik, tentokrát do pen-

zionu Filip na  Bublavě v  Krušných horách. Začínali jsme 4. ledna, 
takže jsme si krásně prodloužili vánoční prázdniny. Zato hned po ná-
vratu do školy se na nás všichni vrhli, pořád nás zkoušeli, protože se 
kvapem blížila pololetní klasifikace. Tak jsme alespoň zavzpomínali 
na krásný týden na horách.

Co se nám líbilo? Ranní rozcvička, legrace na kotvě pro dva, jak 
jsme se zlepšili v lyžování, večerní společný program, naše hesla, po-
křik a názvy týmů – jako třeba Agentky 007 nebo Vlhký plíny. Docela 
dobře vařili, třeba sekanou nebo špagety.

Koho chválíme? Martinu – za obrovský pokrok v lyžování, Lucku 
Semíkovou a Martina Víška za vítězství ve čtvrtečním slalomu, in-
struktora Pavla za skvělou hru na kytaru. A samozřejmě naše učitele 
a učitelky, že to tam s námi vydrželi.

A  co se nám nelíbilo? Hlavně počasí v  závěru týdne, dokonce 
pršelo, sníh byl mokrý a pak ledovka. Někteří spolužáci jsou velice 
líní a ufňukaní. Běhat za trest do svahu – hrůza! Vtipy jako zmrazit 
ponožku a strčit do ní banán – také nic moc. V penzionu byla večer 
zima. Spolužáci se stydí tančit.

Ale stejně to byl bezva týden! Žáci 7. A třídy

V Národním divadle, většinou poprvé
Už na podzim jsme se s paní učitelkou dohodli, že bychom rádi 

navštívili večerní představení v Národním divadle v Praze. A skuteč-
ně nás více než padesát 14. ledna nasedlo do autobusu a vyrazili jsme 
na  představení Strakonický dudák. Téměř jsme se navzájem nepo-
znávali. Kluci měli bílé košile, někteří i sako, a dokonce i vyčištěné 
boty. A děvčata, ta byla samozřejmě naparáděná ještě více, občas se 
i blýskala. A ty vysoké podpatky! 

Do  divadla jsme přijeli včas, a  tak jsme si ho trochu prohlédli 
zvenku i zevnitř. A pak se konečně zvedla krásná Hynaisova opona, 
pomalu zhasl zářivý lustr a scéna se zaplnila řadou herců, ale i posta-
vami s obrovskými „dřevěnými“ maskami přes celou hlavu. A na zem 
položila tajemná víla dítě. A pak přiběhl Švanda (Igor Orozovič, hol-
ky říkaly, že je pěkný) a opravdu hrál na dudy. A Dorotka (Magdalena 
Borová) ho nechtěla pustit do světa pro peníze a … . A dvě a půl ho-
diny jsme sledovali děj, poslouchali hudbu, divili jsme se zvláštním 
maskám, trikům i energii herců. Byli jsme i rádi, že jsme si ve škole 
předem o hře povídali, protože jsme jí lépe porozuměli. Úplně nejvíc 
se nám líbil Pantalon Vocilka, ne povahou, ale proto, jak ho pan Filip 
Kaňkovský zahrál. Určitě to nebyla nuda, jak nás někteří naši spolu-
žáci zrazovali. Jděte se také podívat! Žáci 7. A a 7.B třídy 
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ZÁPIS žáků do l. ročníku
ZŠ Ringhofferova 436, Olešovice

 
se koná dne 5. února 2015 

 od 14.00 do 16.00 hod. 
 

Zápis se týká dětí,  
které do 31. 8. dovrší šestý rok 
věku, včetně těch, kterým byl 
o jeden rok odložen začátek  

povinné školní docházky.
Zákonní zástupci donesou k zápisu 
rodný list dítěte a doklad o bydlišti. 

Podmínkou přijetí je žádost 
rodičů a doporučující vyjádření 

školského poradenského zařízení 
(pedagogicko-psychologické 

poradny).
                                       ZŠ Olešovice   

1. pololetí v ZŠ Olešovice
U  nás tedy první polole-

tí uteklo opravdu jako voda. 
Je to určitě tím, že se u  nás 
pořád něco zajímavého děje. 
Pravidelně absolvujeme vý-
ukové programy, které pro 
nás připravuje Cesta integra-
ce Říčany. Nadace Albert pro 
nás připravila rovněž výuko-

vý program, i  s  praktickým cvičením v  naší „  kuchyňce“, na  téma 
Zdravá výživa. Byli jsme na exkurzi v Národním technickém muzeu 
v Praze, kde jsme navštívili i  tamní Doly. Jsme zapojeni do projek-
tu Recyklohraní, sbíráme starý papír, hliník a staré elektrospotřebi-
če. Ve volnočasových aktivitách jsme si užívali plavání v plaveckém 
stadionu v Říčanech na Fialce. Teď společně plánujeme další exkur-
ze a  akce, například setkání s  kouzelníkem. Věnujeme se přípravě 
na vyučování, aby to pololetní vysvědčení bylo co nejlepší. Těšíme se 
i na nové prvňáčky, kteří k nám v únoru přijdou k zápisu.

Žáci ZŠ Olešovice

Nevyzvednutá keramika z veletrhu je v Kulturním centru
Na zářijovém Veletrhu sportovních a zájmových příležitostí v Ka-
menici měly děti možnost vytočit si na hrnčířském kruhu výrobky 
z keramiky. Prosíme rodiče, kteří si v ZUŠ Velké Popovice dosud 
nestihli vyzvednout vypálené keramické práce svých dětí, aby si 
pro ně přišli do Kulturního centra v Kamenici.

 Andrea Vodešilová, KC Kamenice
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PROČ DÍTĚ ZAPSAT DO ZÁKLADNÍ ŠKOLY DEVĚTSIL?
Blíží se doba zápisů do základních škol. Kam dítě zapsat? 

Kameničtí rodiče mají na  výběr hned z  několika možností. Na to, 
proč si vybrat zrovna Devětsil, odpovídá Mgr. Veronika Zimmelová.

Veroniko, podle čeho vybírat?
Myslím, že nejdůležitější je znát své dítě a  vědět, co potřebuje. 

Děti jsou různé a takové jsou i školy. Mezi nejčastější důvody, proč 
si rodiče vybrali naši školu, patří to, že jsme malá škola s rodinnou 
atmosférou, nízkým počtem dětí ve věkově smíšených třídách, jsme 
často v přírodě, učíme se prožitkem a děti mají možnost se spolupo-
dílet na výuce a tvorbě pravidel. Pro někoho je důležitým důvodem 
i  to, že jsme škola otevřená spolupráci s rodiči a sourozenci zapsa-
ných dětí a že se tu hodnotí slovně. Rodiče také u Devětsilu oceňují 
široké využití inovativních prvků ve vzdělávací koncepci a přístupu. 
V našem regionu tak rodičům rozšiřujeme nabídku, z čeho pro své 
dítě vybírat.

Rozumím tomu dobře, že už máte zapsané děti?
Ano. Jádro zapsaných dětí je z naší stejnojmenné lesní mateřské 

školky a bez větší medializace se nám přihlásili už další zájemci. Vol-
ná místa ale ještě máme. Pokud máte předškoláka, prvňáka či druhá-
ka a naše pojetí výchovy a vzdělávání dětí vás oslovilo, ozvěte se nám. 
Domluvíme se na individuální schůzce.

Rodiče chtějí stabilní školu. Čím můžete přesvědčit?
Lesní mateřinka, na  kterou navazujeme, běží nepřetržitě už 

od roku 2011. Začali jsme doslova na zelené louce v době, kdy in-
formovanost veřejnosti o školkách v celoročním kontaktu s přírodou 
byla velmi malá. Projekt přesto uspěl. Je za námi mnoho práce a zku-
šeností. Máme jasné vize, jejichž naplňování soustavně vyhodnocu-
jeme, a jsme dobrý tým. Práce s dětmi nás všechny vnitřně naplňuje 
a stále čerpáme nové podněty.

Plamínek Těptín: Jsme zase o krok dál…
Nový rok jsme s  dětmi z  lesní školky přivítali 

tříkrálovou obchůzkou a pár dní jsme si během her 
užívali čerstvě napadaného sněhu. V únoru vás zve-
me na průvod v maskách, který se již druhým rokem 
uskuteční tradičně na masopustní úterý, tentokrát již 
24. 2.

V našem úsilí na zřízení školky a školy jsme zase 
o  kus dál. Z  Ministerstva školství, mládeže a  tělo-
výchovy přišlo kladné vyjádření k  zápisu instituce 
do rejstříku škol. 

Neméně důležitou událostí byla první informační 
schůzka pro rodiče našich budoucích žáků a  žaček 
v  opidu Celula. Zde jsme nastínili harmonogram 
přípravných prací a především se mluvilo o plánova-
ném otevření prozatímních prostor pro školu i školku 
na období září až leden 2015. Díky skluzu stavebních 
prací na  původně avizovaném místě bude upraven 
náhradní objekt - menší, ale potřebám školky a školy 
po nevelkých stavebních úpravách vyhovující. Stále 
platí, že 1. září 2015 začínáme! Na  schůzce pad-
ly otázky na  charakteristiku školního vzdělávacího 
programu, praktický chod školky, výši školného, po-
čet aktuálně známých zájemců o  zápis dětí, kritéria 
přijímání žáků do  školky v  případě převyšující po-
ptávky a další. Soupis otázek a odpovědi najdete opět 
na  našich webových stránkách www.plaminek.info, 
v sekci projekty. Máte-li i vy otázky týkající se našich 
současných aktivit nebo připravované školky a  ško-
ly, napište nám. Těšíme se také na případné náměty, 
nápady, možnosti spolupráce a třeba i palce nahoru 
– „lajky“ na facebooku. Ty nás vždy potěší.  

Za Plamínek Těptín, Monika Matoušková

Můžete nějak stručně shrnout vzdělávací přístup Devětsilu?
Jsme škola, která ve spolupráci s rodiči provází děti na objevných 

cestách do jejich nitra a okolního světa. Podporujeme děti v tom, aby 
vždy uměly najít pevnou půdu pod nohama a měly odvahu rozletět 
se za svými sny. Pěkně to vystihují slova Johanna Wolfganga Goethe-
ho, že děti by měly dostat kořeny a křídla. Cesty k naplnění tohoto 
záměru jsou různé. Kdo se chce dozvědět více, najde podrobnosti 
na našem webu: www.skoladevetsil.cz.

A jak to vypadá s budovou školy?
Vše jde podle plánu. Těší nás, že od rodičů a dětí máme kladnou 

odezvu na výběr místa školy, samotnou budovu a její nejbližší okolí. 
Uvědomujeme si, že je to důležité, ale nejpodstatnější je rozměr školy 
jako živého společenství.  Devětsil
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Studny a studánky

Na ládevské návsi se krom sochy sv. Jana Nepomuckého, zvonič-
ky, pomníku padlým a vysazených stromů nachází také obecní pum-
pa. Na rozdíl od štiřínské kroniky, která si neodpustila obecní studny 
zmínit, těptínská kronika (Ládví od konce 19. století bylo součástí 
obce Těptín) je vůbec nezmiňuje. O to více musíme postupovat ana-
logicky a podrobit všechny dostupné informace jednak srovnání se 
zachovanými prameny, jednak srovnání s kroky zakládání a údržby 
obecních studní v okolí. 

Navzdory této překážce si pokusme položit otázku, jakou historii 
asi mohla mít. Je všeobecně známo, že Ládví náleží k oblastem, kde 
byl vždy problém s dostatkem vody. Může za to taktéž tzv. srážko-
vý stín, tedy stručně řečeno: na  západním úpatí hory Vlková prší 
a mraky přicházející od jihozápadu se o horu zarazí a vyprší, kdežto 
na druhé straně kopce sotva spadne sotva pár kapek.

Rozloučíme-li se s možností získat potřebné informace v kroni-
kářských zápisech, nabízí se ještě jiné cesty, kterými se vydat dál. 
V  roce 1939 (konkrétně 29. října) byl z  iniciativy dlouholetého 
starosty obce Těptína, pana Františka Mareše, ustanoven Spolek 
pro okrašlování a ochranu domoviny v Ládví, jak zněl celý ofici-
ální název. V  letech 1940 a 1941 se začalo s  terénními úpravami 
celé ládevské návsi. Kromě cenných informací o tom, jak a kdo se 
účastnil prací z místních i rekreačních hostů, se dovídáme také to, 
že odstřel žulových skal a velkých kamenů obstaral studnař J. Hrá-
bek ze Skuhře. Avšak studna v té době již zde musela existovat, jak 
nám napovídá jedna dochovaná fotografie z propagačních novin 
Zveme Vás z roku 1941, kde skupinka místních brigádníků pózu-
je již s nářadím u rozpracovaných terénních úprav. Právě za tou-
to skupinkou je jasně rozpoznatelný stojan (patrně ještě dřevěný) 
pumpy od obecní studny. Opět nás to tedy upozorňuje na to, že zde 

Obecní studna na Ládví

2. díl

studna již musela být, každopádně právě při práci na úpravách návsi 
muselo dojít také k vytvoření zahloubené kamenné obezdívky sva-
hu a možná k jedné z prvních výměn dřevěné pumpy za kovovou. 

Jan Pišna
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Lipová alej skončila v soutěži Alej roku na 15. místě
Až do konce loňského roku jste mohli hlasovat o nejhezčí alej 

České republiky. Jednou z kandidátek byla i kamenická lipová 
alej, ta, která vede k Ringhofferově hrobce. „Naše“ alej skončila 
patnáctá s celkovým počtem 173 hlasů. Mohlo by se zdát, že to 
není nic moc… Když si ale uvědomíme, že celkem bylo do sou-
těže přihlášeno 60(!)alejí, vůbec to není špatné umístění. A ještě 
něco: pokud vezmeme, že pro jednotlivé aleje hlasovali v pře-
vážné většině jen obyvatelé toho kterého města nebo obce, pak 
pro vítěznou alej ve městě Karviná (které má 57.000 obyvatel), 
hlasovalo jen 2,98% obyvatel, kdežto pro alej v Kamenici (s 4200 
obyvateli) hlasovalo 4,11% jejích občanů. 

Děkujeme všem, kteří projekt podpořili svými hlasy, a  ješ-
tě jednou děkujeme panu Miloslavu Jankovskému, který alej 
do  soutěže přihlásil. Krásných alejí máme v  Kamenici hodně 
na to, abychom se o dobré (a ještě lepší) umístění mohli pokusit 
i v dalších letech. 

Na  výsledky loňského ročníku soutěže se můžete podívat 
na stránkách www.alejroku.cz/2014.  -mou-

POZOR! 
Nová 

soutěž!
Historická hádanka
Poznáváte místo na přiložené 

fotografii, znáte její bližší historii, 
nebo historii lidí, kteří zde žili? 
Napište nám na 
redakce@obeckamenice .cz 
(do  předmětu napište „histo-
rická hádanka“), nebo vhoďte 
správnou odpověď do  schránky 
Zpravodaje z Kamenice, umístě-
né na  budově obecního úřadu. 
Uvítáme i  historické fotografie 
těchto míst. V následujícím čísle 
Zpravodaje uvedeme správnou 
odpověď. redakce 

Soutěž z lednového Zpravodaje:  
Vylušti název chráněného živočicha

Správné řešení tajenky: Vydra říční. 
Na území Kamenice se pohybuje ojediněle i  v povodí Kamenic-

kého potoka. Její výskyt byl prokázán nejvíce v okolí Mlýnského 
rybníka, kde v devadesátých letech byla zjištěna i její systema-
tická likvidace jako „škodné“ (!). V loňském roce byla spatřena 
na silnici u  Štiřínského rybníka. Řidiči, dejte prosím pozor  a pro-
jíždějte po silnicích podél rybníků opatrně. Už tak má tento ži-
vočich velmi těžké životní podmínky vzhledem ke znečištění vod 
a úbytku vhodných stanovišť.  

Správně odpověděli (odpovědi došly v tomto pořadí): Pavel Med-
řický, Jana Miklasová, Martina Křížová, Marcela Adámková, Magda 
Nová, Zuzana Baťhová, Jana Pazderová, Patrik Borner a Helena Čer-
máková. Na prvních 5 soutěžících čeká odměna a všem ostatním dě-
kujeme za účast v soutěži.  redakce
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n  PRODÁM nepoužité: antimalarikum MALARONE, 2 bal. 
po  12 tb, exp.11/2018, vč.příbal.letáku - 1.600,- Kč a  repelent 
Predator MAXX plus spray 80 ml za  160,- Kč. Tel. Kamenice, 
721 865 938.

n  Domácí křepelčí vejce - čerstvá křepelčí vejce z  domácího 
chovu, cena za  plato (18ks) 45kč. Odběr v  Těptíně. Bližší info 
na 323 672 585.

n  Oční Optika Kamenice – TOTÁLNÍ VÝPRODEJ slunečních 
brýlí a 50% sleva na vybrané dioptrické čočky. Otevřeno Út – Pá, 
tel.720 333 032

n  Prodám chatu v Kamenici. Cena 1.800.000 Kč. Tel.: 775 298 840.

Řádková inzerce

Zimní stadion Velké Popovice
Odpolední bruslení s hudbou

Únor 2015
ne   02.2.     15:00 -  17:00
so   07.2. 14:30 -  16:30
so   14.2. 14:00 -  16:30

Další veřejná bruslení budou 
případně doplněna podle rozloso-
vání play-off krajské ligy mužů. 
Sledujte webové stránky  
www.hcslavojvelkepopovice.cz

Novoroční běh 
na Panskou skálu 2015
1.ledna 2015 ve 12.00 hod. vyběhli sportovní nadšenci od kultur-

ního domu v Kamenici na Panskou skálu. Proti minulému roku se 
nás sešlo o pár běžců více a jsme rádi, že přibylo i více žen. Po době-
hu do cíle jsme si symbolicky přiťukli na nový „sportovní“ rok 2015, 
nejrychlejší ženě a muži předali pohár a nezapomněli jsme ani na zá-
znam do vrcholové knihy. Za podporu děkujeme starostovi Kameni-
ce Ing. Čermákovi a dobrovolným hasičům v Těptíně. Děkujeme po-
časí, že vydrželo a že v požárských lesích jsme si mohli připadat jako 
v zimní pohádce. V neposlední řadě děkujeme kamarádům Jardovi 
a Viktorovi Bizíkovým, kteří obětavě v silvestrovském odpoledni po-
mohli s vyznačením trasy.

Se všemi se těšíme na setkání zase 1. 1. 2016.
Dana a Pavel Boxanovi

Zapište si do kalendáře:
Sobota 20. června 2015

Kamenické  
obecní hry

2. ročník

První výzva  
k registraci osadních týmů

 
Nejvyšší čas začít trénovat

Kdo dřív přijde,  
toho dřív zaregistrujeme

Pavel.Zitko.Kam@gmail.com  
VV SK Kamenice
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Ráda se postarám i o vaši nemovitost!

Vaše místní makléřka,

JARMILA VÁCLAVOVÁ

+420 606 377 788
jarmila.vaclavova@re-max.cz
www.remax-czech.cz/jarmilavaclavova

P.S. Aktuálně hledám pro svého klienta rodinný dům do 7,5 mil. Kč
nebo stavební pozemek do 2,5 mil. Kč.

Milí sousedé,

Uvažujete-li o prodeji či pronájmu své nemovitosti, jsem tu proto, 
abych vám pomohla.

Má práce, které se věnuji již řadu let, mne stále opravdu těší, 
a to i kvůli velmi dobrým výsledkům, kterých dosahuji zejména díky

- perfektní znalosti lokality a místních poměrů
- kvalitním službám na vysoké úrovni
- zázemí renomované realitní kanceláře

V místě, které je naším společným domovem, jsem úspěšně zrealizovala
již desítky zakázek.

Milí sousedé

Uvažujete-li o prodeji či pronájmu své nemovitosti, jsem tu proto, 
abych vám pomohla.
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AUTOSERVIS
 PNEUSERVIS
  ASISTENČNÍ SLUŽBA

Velké Popovice

JSME PLÁTCI DPH
Firmám nabízíme možnost
platby na fakturu.

Akceptujeme platební karty!

NEVYHOVUJE VÁM PRACOVNÍ DOBA?
Zavolejte nám: +420 774 607 321

Napište nám: info@pneu-cafe.cz

.... a domluvíme termín dle Vaší potřeby i mimo pracovní dobu

EXIT 15

VELKÉ POPOVICE

BRNO
PRAHA

AUTOSERVIS

Ringhofferova 419
Velké Popovice

251 69

www.pneu-cafe.cz

NOVINKA:  MYTÍ KOL V AUTOMATICKÉ MYČCE
ROVNÁNÍ DISKŮ NA HYDRAULICKÉ STOLICI

 
Autoservis
Vaše vozidlo k nám nemusíte vozit, dojedeme si pro něj k Vám domů nebo do firmy a půjčíme Vám náhradní vůz.
Provádíme servis osobních a dodávkových vozů všech značek
Výměny veškerých dílů a kapalin
Montáže autodoplňků
Opravy elektroinstalace
Zajišťujeme STK a emise včetně přípravy
Prodej náhradních dílů všech značek a autokosmetiky

Auto - Diagnostika
Diagnostika vozidel pro vozy všech značek od roku 2000 do současnosti
Diagnostiku a kontrolu řídících jednotek vozidel provádíme na nejmodernějším zařízení od společnosti WUERTH
Provedeme na vašem automobilu například tyto diagnostické úkony:
vyčtení a nalezení závady řídících jednotek motoru, ABS, airbagů, a ostatních řídících jednotek ve vozidle
komunikace s řídícími jednotkami
čtení paměti závady, mazání chyb
testy akčních členů
nulování servisních intervalů atd.
základní nastavení, kódování a jiné

Autoskloservis
Výměny autoskel, skla pro všechny značky.
Z připojištění čelního skla Vám sklo vyměníme dle podmínek vaší pojistné smlouvy (dle spoluúčasti sjednané mezi Vámi a vaší 
pojišťovnou, pokud je pojistná událost plně likvidní fakturujeme rovnou pojišťovně).

Klimaservis
Provádíme plnění klimatizací, čištění, desinfekci, výměnu kabinových filtrů, opravy nefunkčních klimatizací, pravidelnou údržbu 
plně funkčních klimatizací
Pro správnou údržbu používáme nejmodernější klima přístroj Valeo

Pneuservis
Přezouváme a vyvažujeme kola a pneumatiky do velikosti 14x24“ včetně RFT
Prodej Pneumatik, Disků AL i plechových, a duší
Opravy pneumatik, disků i duší
Uskladnění pneumatik nebo kompletních kol

Další služby
Odtahy vozidel do celkové váhy vozidla 2410 kg
Náhradní vozidlo
Při servisu půjčení zdarma
Autolakovna - zprostředkujeme Vám nalakování nebo opravu havarovaného vozidla
Geometrie - zprostředkujeme Vám geometrii náprav na laserovém přístroji
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Sukův hudební Štiřín
15. 2. 2015 
MLADÉ TALENTY JOSEFU SUKOVI
GYMNÁZIUM a HUDEBNÍ ŠKOLA HLAVNÍHO MĚSTA 
PRAHY
MOZART – BEETHOVEN – ELGAR - MARTINŮ
Vstupné 150 Kč     začátek   17:00 hod.

Předprodej vstupenek na recepci  - Tel.:255736111-2  a v síti 
TICKETSTREAM

18. 2. 2015
VĚTVIČKOVA PORADNA PRO VEŘEJNOST
možnost zakoupení knih
Dům ATIS 15 - 18 hod. Vstup – zdarma

VEČERNÍ POŘADY
23. února 2015 od 19:30 hodin
KONCERT SKUPINY NEZMAŘI
20 let na profesionální dráze
Vstupné 250,- Kč

25. března 2015 od 19:30 hodin
Divadlo UNGELT

Hrají: Zlata Adamovská, Petr Štěpánek,
Lucie Štěpánková/Jana Stryková,
Vilém Udatný/Pavel Kikinčuk
Vstupné 450,-/400,- Kč

PLESOVÁ SEZÓNA 2015
14. února 2015 od 20 hodin
KAMENICKÝ PLES
K tanci i poslechu hraje CONCORDIA 
Show band
Vstupné 200,- Kč

7. března 2015 od 9 hodin
KAMENICKÝ POHÁR JUNIORŮ 2015 
Taneční soutěž ve standardních 
a latinsko-amerických tancích
Vstupné 100,-/ děti do 10 let 50,- Kč

DĚTSKÉ POŘADY
12. února 2015 od 10:15 hodin
PANNA A NETVOR
Pořad pro ZŠ 4.- 7.třída
Hraje: divadlo POHÁDKA
Vstupné 40,- Kč
24. února 2015 od 9 hodin
O  PALEČKOVI
Pořad pro děti od 3 do 10 let
Hraje: divadlo MRAK
Vstupné 40,- Kč
23. března 2015 od 9 hodin
Vyprávění starého vlka aneb pravda o Karkulce
Hraje: Divadlo KOŇMO
Vstupné 40,- Kč

DESKOVÉ HRY S BENEM
6., 14. a 21. února  16:00 až 18:00 hod.
28. února 16:45 až 18:45 
Srdečně Vás zveme na pravidelné deskohraní do hasičské zbrojnice 
ve Všedobrovicích. Hrát si mohou malé děti, školáci, středoškoláci, 
ale i dospělí. Všichni jste srdečně zváni 

Osadní výbor Všedobrovice Štiřín

 Víte, kam v Kamenici za kulturou, sportem, zábavou?

CELÝ ROK 2015 už teď na KCKamenice.cz
Informace o nejbližších akcích se dočtete vždy na poslední straně Zpravodaje z Kamenice.

 Přehled všech akcí, které se budou v tomto roce pořádat v Kamenici, naleznete už teď na webových stránkách 
Kulturního centra kckamenice.cz, v sekci Kalendář akcí. Informace průběžně aktualizujeme a doplňujeme. 

 KC Kamenice a KoSaK

Zámek Štiřín, Ringhofferova 711, Štiřín, 251 68 Kamenice
Tel.: +420 255 736 111, Fax: +420 255 736 261
E-mail: hotel.zamek@stirin.cz, www.stirin.cz

7. března 2015 od 19.30 hodin, Salmův dvůr

Zámek Štiřín a Ringhoffer Golf Club si Vás dovolují pozvat na

Květinový plesKvětinový plesKvětinový ples
Večerem provází Hana Heřmánková a Václav Větvička  

K tanci a poslechu hraje Josef Hlavsa & orchestra Prague  
Host večera Elvis Presley • Casino • Tombola 

Vstupné 600,-Kč, prodej vstupenek na zámecké recepci, tel.: 255 736 111
Speciální cena za dvoulůžkový pokoj v den plesu od 1500,-Kč včetně snídaně

Veřejná schůze Osadního výboru Těptí n, 
14. 2. 2015 od 15 hodin v hosti nci u Bernatů 


